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EDİTÖRDEN  

 

Uluslararası Hadis Araştırmaları Dergi’mizin (Hadith) 10. sayısı ile karşınızdayız. Bu sayı ile birlikte 
beşinci yılımızı doldurmuş altıncı yılımıza adım atmış oluyoruz. Türkiye açısından bu yıl oldukça önemli 
hadiselerin cereyan ettiği bir zaman dilimi oldu. Özellikle dünya tarihinde benzeri olmayan genişlik ve şiddette 
bir deprem felaketi bütün bir ülkenin her faaliyetini etkiledi. Deprem sebebiyle binlerce vatandaşımız hayatını 
kaybetti. Bu felakette hayatlarını kaybeden kardeşlerimize Cenâb-ı Allah’tan rahmet, yakınlarına ise sabırlar 
diliyoruz. İnsanoğlu ne kadar büyük acılar yaşarsa yaşasın nihayetinde hayat devam ediyor. Ancak bu çaptaki 
felaketlerin öncesi ile sonrası arasında önemli farkların olduğunu da ifade etmek gerekir. Bilim insanları ve 
bilimsel çalışmaların da hayatın her aşamasındaki gelişmelerden doğrudan etkilendiğini söylemek gerekir. Bu 
çerçevede yaşanılan bu büyük felaketin bilimsel çalışmaları da olumsuz etkilediğini ifade etmeliyiz. İnsanların 
hayati tehlikelerinin oluştuğu bir ortamda bilimsel bilginin üretilmesi çok kolay olmayacaktır. Buna rağmen 
hamdolsun 5 yıldır yayın hayatını sürdüren dergimizin yayımlanmasında bir aksamanın olmaması önemliydi.  

Bu vasat içerisinde 10. Sayımızda 7 makale ile sizlerin karşısına çıkmış bulunuyoruz. Dergimiz yayım 
hayatına başladığı andan itibaren gerek ülke içinde gerekse ülkemiz dışındaki Arap akademisyenlerin desteğini 
sürekli olarak gördük. Gerek yayın kurulumuzda yer alan gerekse editöryal ve hakemlik süreçlerinde Arap 
akademisyenlerden gördüğümüz destek sebebiyle kendilerine teşekkür ediyorum. Bu sayıda dört makalemiz 
Arapça olarak kaleme alınmış çalışmalardan oluşmaktadır. Ülkemizde yapılan bilimsel çalışmaları Arap ve İslam 
dünyasının dikkatlerine sunmak amacıyla teşvik ettiğimiz Arapça kitap eleştirisi yazılarından biri daha bu 
sayıda yer alıyor. Üç adet Türkçe araştırma makalemizde de hadis ilminin problematik alanlarına dair önemli 
değerlendirmeler bulunmaktadır.  

Bu sayının hazırlanmasında büyük emekleri olan editör, hakem, yayın kurulu ve teknik ekibimize 
teşekkür ediyorum. Bu mütevazı dergi ile hadis ilmine küçük de olsa bir katkıda bulunmak bizi bahtiyar 
edecektir. İyi okumalar diliyoruz… 

 

                 Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY 

         Baş Editör 
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EDITORIAL  

 

We are here with the 10th issue of our International Journal of Hadith Studies (Hadith). With this issue, 

we have completed our fifth year and stepped into our sixth year. For Turkey, this year has been a period of 

very important events. In particular, an earthquake disaster of unprecedented magnitude and severity in the 

history of the world affected every activity of our country. Thousands of our citizens lost their lives due to the 

earthquake. We wish Allah Almighty's mercy to our brothers and sisters who lost their lives in this disaster and 

patience to their relatives. No matter how many human beings have lost their lives, life goes on. However, it 

should be noted that there are significant differences between preceed and following period of disasters of this 

scale. Scientists and scientific studies are directly affected by the developments in every stage of life. In this 

context, we must state that this great disaster has also negatively affected scientific studies. It will not be very 

easy to produce scientific knowledge in an environment where people's lives are in danger. Despite this, it was 

important that there was no disruption in the publication of our journal, which has been published for 5 years. 

In this context, we are in front of you with 7 articles in our 10th issue. From the moment our journal 

started its publication life, we have seen the support of Arab academics both inside and outside our country. I 

would like to thank them for the support we have received from Arab academics both in our editorial board and 

in the editorial and refereeing processes. In this issue, four of our articles are written in Arabic. This issue 

includes another book review in Arabic, which we encourage in order to bring the scientific studies conducted 

in our country to the attention of the Arab and Islamic world. Our three Turkish research articles also include 

important evaluations on problematic areas of the science of hadith. 

I would like to thank the editor, referees, editorial board and our technical team for their great efforts in 

the preparation of this issue. We will be honored to make a small contribution to the science of hadith with this 

modest journal. We wish you good reading... 

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY 

          Editor-in-Chief 
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 رئاسة تحرير المجلة
 

 السنة أكملنا قد نكون به والذي .(Hadith) الشريف الحديث بدراسات المختصة الدولية المجلة من الصادر العاشر العدد هو هذا 

 فقد خاص، بشكل تركيا في الكبيرة والكوارث المهمة الأحداث من كثيرا طياته في حمل العام هذا أن معلوم هو وكما. السادس عامنا ودخلنا الخامسة

 الاجتماعية الحياة على سلبي بشكل أثر مما العالم، تاريخ في الكارثة عظم حيث من مثله وقع أن يسبق لم الذي الكبير الزلزال كارثة من تركيا عانت

 الرحمة لهم االله نسأل( الزلزال بسبب أرواحهم المواطنين آلاف فقد عن ناهيك. البلد هذا في الأصعدة كل وعلى والعلمية والسياسية والاقتصادية

 الكارثة، وقوع قبل عليه كانت عما مختلفة الاستمرارية ولكنها بآخر، أو بشكل تستمر أن للحياة لابد كان ذلك كل ومع). والسلوان الصبر ولذويهم

 المؤسسة تأثر الشك يقبل لا وبشكل لاحظنا أيضا العلمي الصعيد وعلى. البلد أنحاء كل على أثر مما تركيا من كبيرا حيزا أخذ حدث وأنه سيما لا

 الدراسات في المتجلي العلمي النتاج في جليا ذلك وظهر الحرجة، المرحلة هذه بأحداث وسلبي مباشر بشكل العلماء في المتمثلة الأكاديمية العلمية

 مجال في يعش لم إن والعالم لظهوره، مناسبة بيئة إلى يحتاج الكتب أو البحوث أو العلمية الرسائل سواء العلمي النتاج فإن طبيعي؛ أمر وهذا. العلمية

 ولم العلمي نشاطها تابعت مجلتنا فإن كله ذلك من الرغم وعلى يبحث، أن أو يقرأ أن أو شيئا يكتب أن يستطيع لن الذهني العصف على يساعده

 .إليه نسعى كنا الذي الهدف هو وهذا المحنة، هذا في حتى تنقطع

 هذا في ونحن. تركيا وخارج داخل العرب الأكاديميين من مدعومة. العاشر عددها في مقالات سبع نشر المجلة استطاعت العدد هذا ففي

 هذا في نشرنا وقد  .وتحكيم وتنسيق تحرير من المقالات نشر مسارات وفي التحرير هيئة في منهم تلقيناه الذي الدعم على نشكرهم أن نريد الصدد

 مثل على نشجع إذ ونحن أيضا، العربية باللغة المراجعة جاءت وقد تركي لعالم لكتاب مراجعة تضمن كما. العربية باللغة جاءت مقالات أربع العدد

 جاءت مقالات ثلاث العدد هذا حو￯ كما  .بلدنا علماء يقدمه الذي العلمي والنتاج الدراسات إلى والإسلامي العربي العالم انتباه نلفت فإننا ذلك

 .الحديث علم في الإشكالية المجالات حول مهمة تقييمات فيها التركية؛ باللغة

 نيل إلى جميعا نسعى حيث. العدد هذا إعداد في الكبيرة جهودهم على الفني وفريقنا التحرير وهيئة والحكام المحرر أشكر أن أود النهاية وفي

  .المتواضعة المجلة هذه خلال من الصغيرة المساهمة بهذا الشريف الحديث خدمة شرف

 ...  مفيدة ممتعة قراءة لكم نتمنى

 

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY 

           التحر�ر رئيس                   

       


